
Protokół Nr 6/2024 
z dnia 19 września 2024 roku 

Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 19 września 2024 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.
Posiedzenie komisji trwało 14:30 - 15:40.

W  posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz:

• Zenon Zadrożny - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Anna Ciszewska - Starszy Inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych,
• Stanisław Szczepański - Radny Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała oraz powitała zebranych Pani Ewelina Kuchta.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodnicząca posiedzenia komisji poinformowała, że zgodnie z listą obecności 
w obradach uczestniczy 4 członków na skład 7 osobowej komisji, stwierdzając 
prawomocność obrad.

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.
Prowadząca obrady przedstawiła porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych 

zmian.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Dąbrówce na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków.

5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 4 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Dąbrówce na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków.

Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwały w sprawie przyznania dotacji dla 
Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Dąbrówce na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków.



Przyznano dotację w wysokości 1 020 410,00 zł (słownie: jeden milion dwadzieścia 
tysięcy czterysta dziesięć złotych) dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia 
Krzyża Świętego w Dąbrówce na realizację inwestycji pn. „Renowacja wnętrza 
kościoła pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Dąbrówce -  Etap II”.
Na dotację składają się środki pochodzące z Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków w wysokości 1 000 000,00 zł (słownie: jeden milion złotych), co stanowi 
98 % kwoty dotacji oraz środki własne w wysokości 20 410,00 zł (słownie: dwadzieścia 
tysięcy czterysta dziesięć złotych), co stanowi 2 % kwoty dotacji.

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża 
Świętego w Dąbrówce na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się 
w ewidencji zabytków

4 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

0 głos „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

Ad. 5 Sprawy różne.
Komisja zapoznała się z następującymi pismami skierowanymi do Rady Gminy 
Dąbrówka:

• Komisja zapoznała się odpowiedzią na pismo dot. złożonego wniosku 
w sprawie zmiany przeznaczenia działki nr ewidencyjnej 190/1 obręb 0012, 
Kowalicha, gm. Dąbrówka.

• Wniosek dotyczący montażu ekranu akustycznego w miejscowości Wszebory.

Stanowisko komisji: Z uwagi na remont hali sportowej Publicznej Szkoły Podstawowej 
we Wszeborach komisja ma nadzieję, że hałas będzie mniejszy i będzie potrzeby 
montażu ekranu akustycznego.

• Mieszkańcy Kuligowa ul. Sosnowej wnioskują o ujęcie w budżecie gminy Dąbrówka 
na 2025 rok modernizacji ww. drogi. Ponadto wnioskują o budowę chodnika 
w drodze powiatowej ul. Warszawska, ul. Radzymińska oraz ul. Wojska Polskiego.

Stanowisko komisji: członkowie komisji wnioskują o ponowną analizę ww. pisma przez 
Referat Inwestycji i Rozwoju.

• Mieszkańcy Dąbrówki wnioskują o uwzględnienie w budżecie gminy Dąbrówka na 
2025 rok zaprojektowanie oraz wdrożenie nowej organizacji ruchu w rejonie 
ul. Kościelnej w kierunku Stanisławowa, ul. Polnej oraz ul. Miodowej. Budowa 
progu zwalniającego oraz chodnika ul. Kościelna.

Zenon Zadrożny -  planowana zmiana organizacji ruchu oraz montaż progu 
zwalniającego.

• Firma Chemitech Sp. z. o. o. wnioskuje o dokonanie zmian w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego działki nr ew. 20/18 obręb Karpin, gm. 
Dąbrówka.



Zenon Zadrożny wyjaśnił, że temat powróci pod obrady na kolejnym posiedzeniu 
komisji. Ponadto zostaną przeanalizowane wnioski dot. zmiany przeznaczenia 
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego.

• Firma Transport -  Spedycja Kraszewscy Sp. z.o.o. złożyła wniosek o nie 
sprzedawanie przez gminę Dąbrówka części drogi gminnej oznaczonej na mapach 
nr 546.

Zenon Zadrożny poinformował o wyznaczonym terminie spotkanie z Firmą Transport 
-  Spedycja Kraszewscy, temat powróci pod obrady przedmiotowej komisji.

• Mieszkaniec Guzowatki sprzeciwia się realizacji planowanej inwestycji polegającej 
na budowie instalacji fotowoltaicznej o łącznej mocy do 6 nw, przewidzianej do 
zlokalizowania na działce o nr ew. 402, obręb Guzowatka, gm. Dąbrówka.

Zenon Zadrożny poinformował, że urząd gminy postępuje zgodnie z przepisami na 
korzyść mieszkańców.

• Radny Sylwester Kryszkiewicz w imieniu mieszkańców Dąbrówki ul. Brzozowej 
w związku z obserwowanymi przez mieszkańców sytuacjami drogowymi 
wnioskują o montaż progu zwalniającego, zmianę organizacji ruchu w drogę 
jednokierunkową i postawienie odpowiednich znaków drogowych.

Zenon Zadrożny poprosił o złożenie pisemnego wniosku z podpisami mieszkańców 
ww. ulicy.

• Radny Sylwester Kryszkiewicz zgłosił brak barierki i poprosił o wycinkę krzewów 
na mostku w kierunku Stanisławowa od strony Dąbrówki.

Zenon Zadrożny wyjaśnił, że krzewy zostaną przycięte, barierka zostanie naprawiona.

• Zenon Zadrożny poinformował o planowaniu powstania prywatnego 
przedszkola -  żłobka w Dąbrówce.

• Radny Sylwester Kryszkiewicz po spotkaniu sołeckim przekazał informację od 
jednego z mieszkańców. Mieszkaniec Dąbrówki postulował o zbadanie 
głośności hałasu dzwonów kościelnych w Parafii pw. Podwyższenia Krzyża 
Świętego w Dąbrówce.

Stanowisko komisji:

Członkowie komisji jednogłośnie negatywnie zaopiniowali wniosek dotyczący 
sprawdzenia głośności hałasu dzwonów kościelnych w Dąbrówce.

Ponadto gmina nie jest stroną ww. temacie.

Ad. 6 Zakończenie posiedzenia.

W związku z realizacją ww. porządku obrad zamknięcia posiedzenia dokonała 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 
Dąbrówka dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.



Na tym protokół zakończono.

Lp. Imię i nazwisko Pełniona funkcja Podpis
1. Ewelina Kuchta przewodnicząca komisji
2. Sylwester Kryszkiewicz zastępca przewodniczącej 

komisji
3. Dagmara Dominika Jaworska- 

Bednarek
członek komisji

4. Małgorzata Kiedrzyńska członek komisji
5. Edyta Joanna Grześkiewicz członek komisji >4 ^
6. Patrycja Kujawska członek komisji
7. Anna Katarzyna Kurek członek komisji


